
 1 

 

 

 

 

 

PROCES – VERBAL 

 

 

 

 

          Încheiat azi 25 06 2024 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, care a 

avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, convocare 

care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

         1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  27 mai 2024; 

         2. Proiect hotărâre  aprobare execuție bugete locale trimestru I/2024 - primar; 

3. Proiect hotărâre  aprobare salariul aparat specialitate primar - primar; 

4. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi 14 din  cei 15 consilieri în funcţie, a lipsit doamna consilier 

local Deaconu Georgeta.  

          Pentru şedinţa ordinară de astăzi, preşedinte de şedinţă rămâne  domnul 

consilier Mateescu Daniel, ales  în şedinţa ordinară din data de 27 05 2024, toţi 

consilierii prezenţi fiind de acord.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local procesul-verbal 

al sedinței ordinare din  27 mai 2024, toţi consilierii prezenţi fiind de acord cu acestea 

şi  pe marginea lui nu s-au purtat discuţii. 

         D-l consilier Voica Costel solicită ca ședința  să fie filmată cu telefonul mobil. 

         Secretarul general al comunei arată că în O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu completările și modificările ulterioare și în Regulamentul de 

organizare și funcționare al Consiliului Local Băiculești nu s-a prevăzut acest lucru. 

          D-l consilier Voica Costel arată că ședințele pot fi filmate, sala de șediță este 

prevăzută cu camera de luat verere, există lege în acest sens.  

         Secretarul general al comunei menționează faptul că începând cu ședința din 

luna iulie toate ședințele vor fi filmate cu camerele de luat vederi amplasate în sala de 

sendință, până la terminarea actualului mandat, dar acest lucru nu este prvăzut în 

O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu completările și modificările 

ulterioare și nici în Regulamentul de organizare și funcționare a Consiliului Local 

Băiculești. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare execuție 

bugete locale trimestru I/2024 - primar, secretarul general al  comunei citeşte 
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materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe 

marginea lor   se poartă următoarele discuţii: 

          D-l consilier Voica Costel arată următoarele: 

          - totul este legal, dar solicită lămuriri suplimentare cu sumele plătite la 

canalizare în acest an. S-a răspuns că nu au fost făcute plăți, urmează să fie făcute. 

          - solicită situația cu sumele alocate la investiții în trimestru I.  

          Secretarul general al comunei arată că toate informațiile suplimentare, se 

solicită în comisiile de specialitate, unde poate fi invitat salariatul care are aceste 

atribuții, până la acordarea avizului. In cazul de față avizul a fost pozitiv și nu s-au 

solicitat informații suplimentare, informațiile solicitate sunt cuprinse în mai multe 

dosare și necesită timp foarte mare să fie studiate. 

          - solicită că la fiecare ședință ordinară să fie prezentate sumele plătite pentru 

investiții și stadiul de execuție al lucrărilor. 

          Se poartă discuții privint execuția bugetară și privind transparența sumelor 

plătite la investiții.             

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de 6 consilieri și 

anume: Anghel Dan, Costin Gheorghe, Curteanu Mihai-Claudiu, Dumitrescu Ion, 

Mateescu Daniel și Neculcea Vasile și impotrivă de 8 consilieri și anume: Bănică 

Liviu-Corneliu, Cimpoca Cristina, Derviș Constantin-Adrian, Floarea Ion, Prodan 

Gheorghe, Radu Marian, Roșoiu Ion și Voica Costel din cei 14 consilieri prezenţi,  

deoarece proiectul de  hotărârea nu a intrunit cvorumul de voturi și anume 8 voturi 

pentru a fost respins.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre  aprobare salariul 

aparat specialitate primar - primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor  se 

poartă următoarele discuţii: 

          D-l consilier Bănică Liviu Corneliu arată următoarele: 

          - salariile s-au mărit și în luna ianuarie 2024 și consider că sumele alocate 

pentru mărirea salariilor pot fi folosite pentru investiții; 

         - solicită să fie prezentate salariile actuale. D-na Baciu Cătălina, inspector 

superior în Compartimentul Resurse umane și monitorizare proceduri administrative 

arată că sunt afișate pe siteiul Primăriei. 

          Secretarul general al comunei arată următoarele: 

          - așa este salariile au fost  măritecu cu 5% în luna ianuarie 2024, dar atunci au 

fost mărite cu aceeași sumă și indemnizațiile consilierilor locali și nu s-a mai pus 

problema economiilor; 

            - această majorare cu până la 10% este prevăzută în O.U.G. nr. 53/2024 

privind măsuri referitoare la salarizarea personalului din unele sectoare de activitate 

bugetară, precum și reglementarea unor aspecte organizatorice, iar din familia 

"Administrație", majorarea se acordă numai pentru persoanele care care au salariile 

mai mici, confom Anexei nr. 9, lit. C pozițiile 23 – 28 din Legea nr. 153/2917; 
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             - face referire la prevederile art. 135, alin. (9) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare, că nu se poate plăti 

indemnizația pentru ședința din  25 06 2024, dacă nu este  adoptat niciun proiect de  

hotărâtre trecut pe ordinea de zi, deoarece nu se atinge scopul pentru care se întrunesc 

consilierii locali în ședință, adică adoptarea proictelor înscrise pe ordinea de zi. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de 7 consilieri și 

anume: Anghel Dan, Costin Gheorghe, Curteanu Mihai-Claudiu, Dumitrescu Ion, 

Mateescu Daniel, Neculcea Vasile și Roșoiu Ion și impotrivă de 7 consilieri și anume: 

Bănică Liviu-Corneliu, Cimpoca Cristina, Derviș Constantin-Adrian, Floarea Ion, 

Prodan Gheorghe, Radu Marian și Voica Costel din cei 14 consilieri prezenţi,  

deoarece proiectul de  hotărârea nu a intrunit cvorumul de voturi și anume 8 voturi 

pentru a fost respins.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

          D-l consilier Floarea Ion arată că nu a votat pentru proiectele de hotărâre, 

deoarece nu au fost luate măsurile propuse la punctul diverse în ședințele anterioare 

și salariile nu au fost mărite pe criterii de performanță. 

          D-l Stoican Ion, actățean al satului Tutana întreabă de ce nu există la Primăria 

Băiculești, mașină de pompieri, deoarece se vorbește că primăria este dotată cu 

mașină de pompieri și 4 angajați. 

           D-na Cimpoca Cristina menționează faptul că cetățenii de pe raza comunei nu 

au apă suficientă la rețeaua publică, pentru că sunt cetățeni branșați ilegal la rețea și 

propune ca toate apometrele să fie verificate și scoase pe domeniul public.  

         D-l consilier Derviș Constantin-Adrian arată următoarele: 

         - întreabă ce se întâmplă cu puțurile de la Zigoneni, în ce stadiul sunt ? 

Răspunde d-l Joița Ilie că se află în faza de lichitație. 

          - propune pentru ședința următoare să vină d-l Botan Constantin să prezinte 

situația gunoaielor de pe raza comunei și activitatea acestuia. 

          Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va  

avea loc pe data de 29 07 2024, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

         1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  25 iunie 2024; 

         2. Proiect hotărâre  aprobare execuție bugete locale trimestru I/2024 - primar; 

3. Proiect hotărâre  aprobare salariul aparat specialitate primar - primar; 

         4. Proiect hotărâre  aprobare rectificare buget local - primar; 

5. Diverse. 

 

 

 

 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 
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